
 

Protokoll 
Styrelsemöte Storhogna Vägförening (Klövsjö GA:38) 
2022-11-17 
 
Mötet hölls via Teams/telefon enligt utskickad inbjudan. 
 
Närvarande 
Mathias Sundin 
Henrik Montelin 
Henrik Åhström 
Marianne Hjertquist 
Fredrik Skogby 
Evelina Svensson 
Sören Jonsson 
Martin Ondrasek 
Thorbjörn Gunnars (fram till klockan 19) 
 
Frånvarande 
Jacob Dahlberg 
 
 
 
§ 1  Mötets öppnande 

Mathias Sundin förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av mötesordförande 
 Mötet beslutade att välja Mathias Sundin till mötesordförande. 
 
§ 3  Val av sekreterare 

Mötet beslutade att välja Fredrik Skogby till mötessekreterare. 
 

§ 4  Val av person att justerare 
 Mötet beslutade att välja Marianne Hjertquist till justeringsperson. 
 
§ 5  Godkännande av dagordning 
 Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  
 
§ 6  Genomgång uppdragslista 

Ordförande gick igenom uppdragslistan som var bifogad dagordningen, bilaga 1. 
En uppdaterad uppdragslista bifogas sist i protokollet. 
 
Hantera fibergrävningar  
Ordförande informerade om att en del fibergrävningar och därav också besiktningar 
kvarstår. Punkten får stå kvar tills fibergrävningarna och efterföljande besiktningar är 
slutförda 
 
Slutföra arbeten GC-väg 
GC-väg ansvarig informerade om att mesta delen av de planerade GC-väg åtgärderna är 
utförda men att ett par mindre åtgärder kvarstår. Punkten får stå kvar tills nästa möte. 
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Ombyggnation Fjällbjörksvägen  
Driftansvarig informerade om att ombyggnationen av Fjällbjörksvägen nu är mer eller 
mindre slutförd. Det enda som återstår är att flytta en lyktstolpe vilket kommer ske 
inom närtid. Punkten kan klarmarkeras. 
 
Tillsynsperson och maskiner 
Ordförande konstaterade att frågan om en tillsynsperson fortfarande är aktuell. 
Förhoppningen är att de sammanslagningsdiskussioner som förs med övriga 
samfälligheter i området kan leda till bättre ekonomiska förutsättningar för att kunna 
tillsätta en tillsynsperson. Angående maskiner så kommer den punkten upp senare på 
agendan. 
Punkten står kvar tills vidare. 
 
Ansökan lokala föreskrifter 
Ordförande informerade om att ansökan har skickat in men att han inte har fått någon 
återkoppling än från berörda myndigheter.  
Punkten klarmarkeras.  
 
Plan för släntklippning 2023  
Driftansvarig informerade om att släntklippning utfördes under sommaren och att vi 
bör avvakta och se hur återväxten ser ut nästa sommar innan en plan läggs på hur ofta 
släntklippning bör utföras.  
Punkten står kvar tills vidare. 
 
FFU och finansiering - ombyggnation Storhognavägen  
Ordförande informerade om att det inte har skett så mycket sedan föregående möte. 
En ny förrättare har utsetts hos Lantmäteriet men förrättaren kan inte i dagsläget svara 
på när förrättningen kommer att ske. 
Då förrättningen ser ut att komma dra ut på tiden så konstaterade driftansvarig att 
tidplanen för ombyggnationen troligtvis kommer försenas. En frågeställning som då 
behöver lyftas är vilka insatser som behövs för att underhålla Storhognavägen 
ytterligare ett år.  
Punkten står kvar tills vidare. 
 
Fakturering asfaltering 
Ordförande undrade om vidarefakturering av asfalteringskostnader som skall betalas av 
tredje part har skett. Då ingen hade svar på frågan under mötet så får punkten står kvar 
till nästa möte. Kassören följer upp med Härjedalen Ekonomi. 
 
Uppdatering av webbsida och Facebook 
Sekreteraren informerade om att en övergång till ny webbsida och Facebook grupp på 
grund av namnändring till Storhogna Samfällighetsförening inte bör göras förrän 
namnändringen har registrerats hos Lantmäteriet. Då det var oklart om så är gjort så 
fick kassören i uppdrag att se till att namnändringen har anmälts till Lantmäteriet. 
Punkten står kvar tills vidare.  
 
Upplägg för debitering 2023 
Kassören informerade om att hon har börjat titta på frågeställningen rörande 
debiteringslängd och medlemsfakturering men att hon inte har ett klart förslag på 
upplägg än. 
Punkten kvarstår till vidare.   
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§ 7 Ekonomi  
7.1 Nulägesrapport 
Kassören gick igenom budgetsammanställning och resultat för 210901 – 220901. 
Intäkterna ligger under budget då alla medlemsavgifter inte har betalats. 
På kostnadssidan konstaterades det att även om det inte är några större avvikelser så 
har vissa poster blivit högre än budgeterat. 
 

§ 8  Driftsfrågor 
8.1 Insatser 2022 - återrapportering 
Driftansvarig redogjorde för de insatser som har gjorts under säsongen. Bland annat har 
släntklipp utförts, dike flyttats på Fjällbjörksvägen, ett antal trummor bytts ut, Kull-
Johannesvägen har blivit fräst, vägräcke på skidbron har satts upp, potthål har fyllts, 
vägarna har snödikats, större vägar har hyvlats och på många mindre vägar har 
justeringsbalk använts, man har bytt / städat bort / satt upp nya skyltar, etablerat GC-
väg anslutning till skidbron och satt upp fler postlådor.  
Driftansvarig fick i uppdrag att sammanställa en komplett lista inför årsmötet. 

 
8.2 Inför vinterväghållning 
Driftansvarig informerade om att han har åkt runt i området med den nya 
snöröjningsentreprenören ett antal gånger i förberedelse inför vintersäsongen. Så här 
långt har bara sandning av Storhognavägen utförts. Den nya entreprenören verkar väl 
förberedd men vi behöver vara förberedda på en hel del inkörningsproblem.  
 
8.3 Inköp sladd 
Ordförande redogjorde för möjligheten att införskaffa en sladd till en fyrhjuling för att 
kunna sladda GC-vägen och andra småvägar vid behov. 
 
Mötet beslutade att ge driftansvarig i uppgift att köpa in en sladd till fyrhjuling till en 
kostnad av maximalt 7 500 kronor. 
 
8.4 Fordonsskada Storhognavägen 
Ordförande informerade om att en fastighetsägare på Södra Storhogna har anmält en 
fordonsskada till ordförande efter att ha kört ner i hål vid Storhognavägen/Solvägen. 
Skadan orsakade en punktering som ledde till bogsering och reparation. Fordonsägaren 
har sökt ersättning från vägföreningen på totalt 4 500 kronor vilket motsvarar den 
kostnad för självrisk som uppstod som resultat av skadan.  
 
Mötet beslutade att avslå begäran till ersättning med hänvisning till att styrelsen anser 
att vägföreningen anser att vägen uppfyller kravet för godkänd väg. Vi rekommenderar 
att hastigheten anpassas efter rådande förutsättningar. 

 
§ 9 Exploateringsfrågor 
 9.1 Sammanslagning samfälligheter 

Ordförande redogjorde kort för status i frågan. Två samfälligheter vill gå samman så 
snart som praktiskt möjligt och två samfälligheter vill avvakta av olika anledningar.  
 
Mötet beslutade att ge ordförande i uppdrag att ta upp dialogen igen med de två 
samfälligheter som vill gå samman i närtid (Södra och Västra).  
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9.2 Kull Johannesvägen / förrättning 
Ordförande informerade om att en ny förrättare har utsetts av Lantmäteriet som 
jobbar med Storhogna vägförerenings ärenden. Aktuella ärenden är intag av nya vägar, 
breddning av Kull Johannesvägen och ombyggnad Storhognavägen. Rörande Kull 
Johannesvägen ska förrättaren ha möte med de fyra exploatörer samt deras ombud i 
närtid. Därefter skall ett möte hållas med exploatörerna och vägföreningen. Ordförande 
önskade att fler styrelsemedlemmar deltar vid det senare mötet. 

 
9.3 Förslag på åtgärder kring hotellet 
Ordförande informerade kort om de förslag på åtgärder som framkom av den utredning 
som genomfördes av Sweco. Förslaget på en ny parkering norr om sporthuset gillades 
av hotellet som redan har börjat planera för utbyggnaden.  
Det finns dock ett antal fler förslag på åtgärder som inte adresseras för tillfället. Bland 
annat GC-vägen uppe vid hotellet samt en säkrare busshållplats. Mötet diskuterade om 
åtgärder hinns med att prioriteras med tanke på alla andra projekt som pågår.  
 
Mötet beslutade att ge ordförande i uppdrag att tillse att frågan lyfts på kommande 
årsstämma för beslut. 

 
§ 10 Administrationsfrågor 

10.1  Styrelsearvoden 2022 
Mötet diskuterade frågan om styrelsearvoden. Styrelsen har årsstämmans mandat att 
själva besluta arvoden inom ramen för budget. 
 
Mötet beslutade att avsätta 120 000 kronor för styrelsearvoden fördelat på följande 
styrelseuppdrag: 

• Styrelseordförande 50 000 
• Kassör 20 000 
• Sekreterare 20 000 
• Driftansvarig 20 000 
• GC-väg ansvarig 10 000 

 
10.2  Verksamhetsplan & budget 2023 
Mötet diskuterade kort de underlag som behöver tas fram till den kommande 
årsstämman, bland annat verksamhetsplan och budget för 2023. 
 
Mötet beslutade att ge ordförande, kassör och sekreterare i uppdrag att ta fram utkast 
på underlag till nästa styrelsemöte.  

 
§ 11 Övriga frågor 

11.1 Medlemmar i bostadsrättföreningen 
Sekreteraren tog upp problemställningen med att registrera e-postadresser för 
medlemmar i de bostadsrättföreningarna som nu finns i området. Det medlemsregister 
som vägföreningen använder sig av medger ej möjligheten att registrera flera e-
postadresser för en fastighet om de inte är upptagna som ägare av fastigheten.  
Henrik Montelin som också sitter i styrelsen för Centrala samfälligheten trodde att de 
har löst problemet i sitt register och bad sekreteraren ta kontakt med Fredrik Fremberg 
som är ansvarig för medlemsregistret i Centrala samfälligheten för att se hur de har löst 
det.  
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11.2 Snöröjning Storhogna Torg 
Driftansvarig undrade om snöröjning kommer ske på Storhogna Torg. Enligt ordförande 
så ingår snöröjning av Storhogna Torg i det avtal som har tecknats med entreprenören. 
En förutsättning är dock att det inte ligger byggmaterial eller annat på de ytor som skall 
snöröjas.  

 
§ 12 Nästa möte 

Nästa ordinarie styrelsemöte är planerat att hållas den 11/1 2023 kl 18:30 via 
Teams/telefon. 

 
§ 13 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för deltagandet och förklarade mötet avslutat. 
 
Protokollet signeras via en digital signeringstjänst av enligt mötet vald mötesordförande, 
mötessekreterare och justeringsperson. 
 
Uppdragslista uppdaterad 221117: 
 
 
Uppdrag: Ansvarig: Status: 
Hantera fibergrävningar Mathias Pågår 
Slutföra arbeten GC-väg Sören Pågår 
Tillsynsperson och maskiner Henrik & Sören Pågår 
Plan för släntklippning 2023 och framåt Henrik Pågår 
FFU för ombyggnation Storhognavägen Mathias och Thorbjörn Pågår 
Finansiering ombyggnation Storhognavägen Mathias och Thorbjörn Pågår 
Fakturering asfalteringar Henrik Pågår 
Uppdatering av webbsida och Facebook Fredrik Pågår 
Upplägg för debitering 2023- Lina Pågår 
Insatser 2022 komplett lista Henrik Pågår 
Sammanslagning samfälligheter Södra, Västra Mathias Pågår 
Förslag på åtgärder kring hotellet - årsstämma Mathias Pågår 
Ansökan om namnändring till LM Lina Pågår 
Verksamhetsplan & budget 2023 Mathias, Lina, Fredrik Pågår 
Ombyggnation Fjällbjörksvägen Henrik Klart 
Ansökan lokala trafikföreskrifter Mathias Klart 
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Protokoll 
Styrelsemöte Storhogna Vägförening (Klövsjö GA:38) 
2022-11-17 
 
Mötet hölls via Teams/telefon enligt utskickad inbjudan. 
 
Närvarande 
Mathias Sundin 
Henrik Montelin 
Henrik Åhström 
Marianne Hjertquist 
Fredrik Skogby 
Evelina Svensson 
Sören Jonsson 
Martin Ondrasek 
Thorbjörn Gunnars (fram till klockan 19) 
 
Frånvarande 
Jacob Dahlberg 
 
 
 
§ 1  Mötets öppnande 


Mathias Sundin förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av mötesordförande 
 Mötet beslutade att välja Mathias Sundin till mötesordförande. 
 
§ 3  Val av sekreterare 


Mötet beslutade att välja Fredrik Skogby till mötessekreterare. 
 


§ 4  Val av person att justerare 
 Mötet beslutade att välja Marianne Hjertquist till justeringsperson. 
 
§ 5  Godkännande av dagordning 
 Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  
 
§ 6  Genomgång uppdragslista 


Ordförande gick igenom uppdragslistan som var bifogad dagordningen, bilaga 1. 
En uppdaterad uppdragslista bifogas sist i protokollet. 
 
Hantera fibergrävningar  
Ordförande informerade om att en del fibergrävningar och därav också besiktningar 
kvarstår. Punkten får stå kvar tills fibergrävningarna och efterföljande besiktningar är 
slutförda 
 
Slutföra arbeten GC-väg 
GC-väg ansvarig informerade om att mesta delen av de planerade GC-väg åtgärderna är 
utförda men att ett par mindre åtgärder kvarstår. Punkten får stå kvar tills nästa möte. 
 


  







 


Ombyggnation Fjällbjörksvägen  
Driftansvarig informerade om att ombyggnationen av Fjällbjörksvägen nu är mer eller 
mindre slutförd. Det enda som återstår är att flytta en lyktstolpe vilket kommer ske 
inom närtid. Punkten kan klarmarkeras. 
 
Tillsynsperson och maskiner 
Ordförande konstaterade att frågan om en tillsynsperson fortfarande är aktuell. 
Förhoppningen är att de sammanslagningsdiskussioner som förs med övriga 
samfälligheter i området kan leda till bättre ekonomiska förutsättningar för att kunna 
tillsätta en tillsynsperson. Angående maskiner så kommer den punkten upp senare på 
agendan. 
Punkten står kvar tills vidare. 
 
Ansökan lokala föreskrifter 
Ordförande informerade om att ansökan har skickat in men att han inte har fått någon 
återkoppling än från berörda myndigheter.  
Punkten klarmarkeras.  
 
Plan för släntklippning 2023  
Driftansvarig informerade om att släntklippning utfördes under sommaren och att vi 
bör avvakta och se hur återväxten ser ut nästa sommar innan en plan läggs på hur ofta 
släntklippning bör utföras.  
Punkten står kvar tills vidare. 
 
FFU och finansiering - ombyggnation Storhognavägen  
Ordförande informerade om att det inte har skett så mycket sedan föregående möte. 
En ny förrättare har utsetts hos Lantmäteriet men förrättaren kan inte i dagsläget svara 
på när förrättningen kommer att ske. 
Då förrättningen ser ut att komma dra ut på tiden så konstaterade driftansvarig att 
tidplanen för ombyggnationen troligtvis kommer försenas. En frågeställning som då 
behöver lyftas är vilka insatser som behövs för att underhålla Storhognavägen 
ytterligare ett år.  
Punkten står kvar tills vidare. 
 
Fakturering asfaltering 
Ordförande undrade om vidarefakturering av asfalteringskostnader som skall betalas av 
tredje part har skett. Då ingen hade svar på frågan under mötet så får punkten står kvar 
till nästa möte. Kassören följer upp med Härjedalen Ekonomi. 
 
Uppdatering av webbsida och Facebook 
Sekreteraren informerade om att en övergång till ny webbsida och Facebook grupp på 
grund av namnändring till Storhogna Samfällighetsförening inte bör göras förrän 
namnändringen har registrerats hos Lantmäteriet. Då det var oklart om så är gjort så 
fick kassören i uppdrag att se till att namnändringen har anmälts till Lantmäteriet. 
Punkten står kvar tills vidare.  
 
Upplägg för debitering 2023 
Kassören informerade om att hon har börjat titta på frågeställningen rörande 
debiteringslängd och medlemsfakturering men att hon inte har ett klart förslag på 
upplägg än. 
Punkten kvarstår till vidare.   


 







 


§ 7 Ekonomi  
7.1 Nulägesrapport 
Kassören gick igenom budgetsammanställning och resultat för 210901 – 220901. 
Intäkterna ligger under budget då alla medlemsavgifter inte har betalats. 
På kostnadssidan konstaterades det att även om det inte är några större avvikelser så 
har vissa poster blivit högre än budgeterat. 
 


§ 8  Driftsfrågor 
8.1 Insatser 2022 - återrapportering 
Driftansvarig redogjorde för de insatser som har gjorts under säsongen. Bland annat har 
släntklipp utförts, dike flyttats på Fjällbjörksvägen, ett antal trummor bytts ut, Kull-
Johannesvägen har blivit fräst, vägräcke på skidbron har satts upp, potthål har fyllts, 
vägarna har snödikats, större vägar har hyvlats och på många mindre vägar har 
justeringsbalk använts, man har bytt / städat bort / satt upp nya skyltar, etablerat GC-
väg anslutning till skidbron och satt upp fler postlådor.  
Driftansvarig fick i uppdrag att sammanställa en komplett lista inför årsmötet. 


 
8.2 Inför vinterväghållning 
Driftansvarig informerade om att han har åkt runt i området med den nya 
snöröjningsentreprenören ett antal gånger i förberedelse inför vintersäsongen. Så här 
långt har bara sandning av Storhognavägen utförts. Den nya entreprenören verkar väl 
förberedd men vi behöver vara förberedda på en hel del inkörningsproblem.  
 
8.3 Inköp sladd 
Ordförande redogjorde för möjligheten att införskaffa en sladd till en fyrhjuling för att 
kunna sladda GC-vägen och andra småvägar vid behov. 
 
Mötet beslutade att ge driftansvarig i uppgift att köpa in en sladd till fyrhjuling till en 
kostnad av maximalt 7 500 kronor. 
 
8.4 Fordonsskada Storhognavägen 
Ordförande informerade om att en fastighetsägare på Södra Storhogna har anmält en 
fordonsskada till ordförande efter att ha kört ner i hål vid Storhognavägen/Solvägen. 
Skadan orsakade en punktering som ledde till bogsering och reparation. Fordonsägaren 
har sökt ersättning från vägföreningen på totalt 4 500 kronor vilket motsvarar den 
kostnad för självrisk som uppstod som resultat av skadan.  
 
Mötet beslutade att avslå begäran till ersättning med hänvisning till att styrelsen anser 
att vägföreningen anser att vägen uppfyller kravet för godkänd väg. Vi rekommenderar 
att hastigheten anpassas efter rådande förutsättningar. 


 
§ 9 Exploateringsfrågor 
 9.1 Sammanslagning samfälligheter 


Ordförande redogjorde kort för status i frågan. Två samfälligheter vill gå samman så 
snart som praktiskt möjligt och två samfälligheter vill avvakta av olika anledningar.  
 
Mötet beslutade att ge ordförande i uppdrag att ta upp dialogen igen med de två 
samfälligheter som vill gå samman i närtid (Södra och Västra).  


 
  
  







 


9.2 Kull Johannesvägen / förrättning 
Ordförande informerade om att en ny förrättare har utsetts av Lantmäteriet som 
jobbar med Storhogna vägförerenings ärenden. Aktuella ärenden är intag av nya vägar, 
breddning av Kull Johannesvägen och ombyggnad Storhognavägen. Rörande Kull 
Johannesvägen ska förrättaren ha möte med de fyra exploatörer samt deras ombud i 
närtid. Därefter skall ett möte hållas med exploatörerna och vägföreningen. Ordförande 
önskade att fler styrelsemedlemmar deltar vid det senare mötet. 


 
9.3 Förslag på åtgärder kring hotellet 
Ordförande informerade kort om de förslag på åtgärder som framkom av den utredning 
som genomfördes av Sweco. Förslaget på en ny parkering norr om sporthuset gillades 
av hotellet som redan har börjat planera för utbyggnaden.  
Det finns dock ett antal fler förslag på åtgärder som inte adresseras för tillfället. Bland 
annat GC-vägen uppe vid hotellet samt en säkrare busshållplats. Mötet diskuterade om 
åtgärder hinns med att prioriteras med tanke på alla andra projekt som pågår.  
 
Mötet beslutade att ge ordförande i uppdrag att tillse att frågan lyfts på kommande 
årsstämma för beslut. 


 
§ 10 Administrationsfrågor 


10.1  Styrelsearvoden 2022 
Mötet diskuterade frågan om styrelsearvoden. Styrelsen har årsstämmans mandat att 
själva besluta arvoden inom ramen för budget. 
 
Mötet beslutade att avsätta 120 000 kronor för styrelsearvoden fördelat på följande 
styrelseuppdrag: 


• Styrelseordförande 50 000 
• Kassör 20 000 
• Sekreterare 20 000 
• Driftansvarig 20 000 
• GC-väg ansvarig 10 000 


 
10.2  Verksamhetsplan & budget 2023 
Mötet diskuterade kort de underlag som behöver tas fram till den kommande 
årsstämman, bland annat verksamhetsplan och budget för 2023. 
 
Mötet beslutade att ge ordförande, kassör och sekreterare i uppdrag att ta fram utkast 
på underlag till nästa styrelsemöte.  


 
§ 11 Övriga frågor 


11.1 Medlemmar i bostadsrättföreningen 
Sekreteraren tog upp problemställningen med att registrera e-postadresser för 
medlemmar i de bostadsrättföreningarna som nu finns i området. Det medlemsregister 
som vägföreningen använder sig av medger ej möjligheten att registrera flera e-
postadresser för en fastighet om de inte är upptagna som ägare av fastigheten.  
Henrik Montelin som också sitter i styrelsen för Centrala samfälligheten trodde att de 
har löst problemet i sitt register och bad sekreteraren ta kontakt med Fredrik Fremberg 
som är ansvarig för medlemsregistret i Centrala samfälligheten för att se hur de har löst 
det.  


 
  







 


11.2 Snöröjning Storhogna Torg 
Driftansvarig undrade om snöröjning kommer ske på Storhogna Torg. Enligt ordförande 
så ingår snöröjning av Storhogna Torg i det avtal som har tecknats med entreprenören. 
En förutsättning är dock att det inte ligger byggmaterial eller annat på de ytor som skall 
snöröjas.  


 
§ 12 Nästa möte 


Nästa ordinarie styrelsemöte är planerat att hållas den 11/1 2023 kl 18:30 via 
Teams/telefon. 


 
§ 13 Mötets avslutande  


Ordförande tackade för deltagandet och förklarade mötet avslutat. 
 
Protokollet signeras via en digital signeringstjänst av enligt mötet vald mötesordförande, 
mötessekreterare och justeringsperson. 
 
Uppdragslista uppdaterad 221117: 
 
 
Uppdrag: Ansvarig: Status: 
Hantera fibergrävningar Mathias Pågår 
Slutföra arbeten GC-väg Sören Pågår 
Tillsynsperson och maskiner Henrik & Sören Pågår 
Plan för släntklippning 2023 och framåt Henrik Pågår 
FFU för ombyggnation Storhognavägen Mathias och Thorbjörn Pågår 
Finansiering ombyggnation Storhognavägen Mathias och Thorbjörn Pågår 
Fakturering asfalteringar Henrik Pågår 
Uppdatering av webbsida och Facebook Fredrik Pågår 
Upplägg för debitering 2023- Lina Pågår 
Insatser 2022 komplett lista Henrik Pågår 
Sammanslagning samfälligheter Södra, Västra Mathias Pågår 
Förslag på åtgärder kring hotellet - årsstämma Mathias Pågår 
Ansökan om namnändring till LM Lina Pågår 
Verksamhetsplan & budget 2023 Mathias, Lina, Fredrik Pågår 
Ombyggnation Fjällbjörksvägen Henrik Klart 
Ansökan lokala trafikföreskrifter Mathias Klart 
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